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Z á p i s
ze 3. schůze hospodářského výboru Poslanecké sněmovny Parlamentu ,

která se konala ve dnech 16. a 17. září 1998
_________________________________________________________________

Přítomni: poslanci dle prezenční listiny

Omluven: posl. Vávra,  Kapoun, Plachý

Středa 16. 9. 1998  
9.00 hodin

Jednání zahájil a vedl předseda  výboru  František Brožík.

Byl odsouhlasen program schůze dle pozvánky a současně byl schválen zápis ze 2. zasedání HV
(všichni pro).

Schválený program:
1. SZU 1997 – kapitola č. 344 – Úřad průmyslového vlastnictví.

10.00 hodin
2.         SZÚ 1997 – kapitola č. 353 – Úřad pro ochranu hospodářské soutěže.

11.00 hodin
3. SZÚ 1997 – kapitola č. 374 – Správa státních hmotných rezerv.

12.00 hodin
4. SZÚ 1997 – kapitola č. 375 – Státní úřad pro jadernou bezpečnost.

13.00 hodin
5. Volba 4. místopředsedy HV.

Upřesnění termínu a programu výjezdního zasedání do Jablonce nad Nisou.

Čtvrtek 17. září 1998   
9.00 hodin
6. SZÚ 1997 – kapitola č. 322 - Ministerstvo průmyslu a obchodu ČR.

10.30 hodin
7. SZU 1997 – kapitola č. 327 – Ministerstvo dopravy a spojů ČR.

8. Různé

9. Stanovení termínu a pořadu příští schůze HV.



ad 1.

SZÚ 1997 – kapitola č. 344 – Úřad průmyslového vlastnictví.
Úvodní slovo přednesl předseda úřadu Ing. Jakl. Obsáhle vysvětlil činnost úřadu 

v uplynulém rozpočtovém období a úkoly, které úřad plnil. Zmínil problém obnovy 
počítačové sítě.
Zpravodaj posl. Exner navrhl schvalující usnesení. V rozpravě vystoupili poslanci Brožík, 
Starec a Schling.
Posl. Kalousek vznesl další doplňující dotazy. 
Posl. Exner měl připomínky ke zpracování písemného podkladu.

Usnesení – všichni přítomní poslanci pro.

ad 2.

SZÚ 1997 – kapitola č. 353 – Úřad pro ochranu hospodářské soutěže
Úvodní slovo přednesl předseda úřadu  Ing. Bělehrádek.  Informoval o výši výdajů a

příjmů, zaměřil se na koncepční otázky úřadu.
Zpravodaj posl. Kalousek navrhl schvalující usnesení.
V rozpravě vystoupil posl. Vymětal, který navrhl, aby  úřad vedl antidumpingové řízení.     
Dále vystoupil posl. Exner, který zmínil pokles investičních výdajů pod loňskou úroveň.

Usnesení – všichni přítomní poslanci pro.

ad 3.

SZÚ 1997 – kapitola č. 374 – Správa státních hmotných rezerv
Úvodní slovo přednesl předseda úřadu Ing. Štrauch. 

Zpravodaj posl. Vymětal doporučil schvalující usnesení. Současně navrhl návštěvu úřadu.
V rozpravě vystoupili poslanci Brožík, Vymětal a Schling. Vznesli dotazy na strukturu a 
velikost zásob, na množství prodeje, velikost ztrát ze skladování a srovnání velikosti zásob 
v podobných úřadech EU.

Usnesení – všichni přítomní poslanci pro.

ad 4.

SZÚ 1997 – kapitola č. 375 – Státní úřad pro jadernou bezpečnost
Úvodní slovo přednesl předseda úřadu Ing. Štuller, který vysvětlil zásadní 

organizační záležitosti úřadu, činnost úřadu a úkoly, které jsou na něj kladeny. Rozpočet 
úřadu výrazně postihly tzv. "balíčky".
Zpravodaj posl. Teplík navrhl schvalující usnesení. 
V rozpravě vystoupil posl. Teplík, který se pozastavil nad technickým vybavením úřadu.

Usnesení – všichni poslanci hlasovali pro.

ad 5.



Volba 4. místopředsedy výboru.

Proběhla III. volba, 1. kolo. 
Hlasování proběhlo tajnou volbou.
Hospodářský výbor obdržel dva písemné návrhy na 4. místopředsedu výboru :
1.    Karel Kühnl (US)
 2.   Karel Vymětal (KSČM)

Volební komise určila volební místnost a postup volby.

Bylo parafováno 22 volebních lístků.
Bylo vydáno 19 volebních lístků.  
Bylo přijato 19 volebních lístků, z toho platných 18, l volební lístek byl neplatný.
Hlasování bylo neplatné.

Ihned proběhla III. volba, 2. kolo.
Bylo parafováno 22 volebních lístků.
Bylo vydáno 19 volebních lístků.
Bylo přijato 19 volebních lístků, z toho platných 19.

Hlasování: posl. Vymětal  -  10 hlasů -  zvolen
                   Posl. Kühnl – 9 hlasů.

ad. 8
Před polední pauzou byl probrán bod Různé, ve kterém byl řešen počet členů 

v jednotlivých podvýborech. Usnesením HV byl počet  členů v každém  podvýboru stanoven 
na 10. V současné době je v některých případech tento počet nedostačující. Bylo navrženo, 
aby  počet členů v těchto podvýborech byl zvýšen (bude projednáno na příštím zasedání, kdy 
asistentky výboru připraví konečné seznamy členů podvýborů).

Dále byl projednán dopis předsedy PS, ve kterém žádá o nominaci dvou členů  
hospodářského výboru do Rady SFŽP - byli navrženi poslanci Polášek a Švrček.

Posl. Kořistka navrhl výjezdní zasedání na severní Moravu – termín a případný 
program výjezdu bude projednán na příštím zasedání výboru. 

ad. 6
SZÚ 1997 – kapitola č. 322 – Ministerstvo průmyslu a obchodu ČR
Úvodní slovo přednesl náměstek ministra Doc. Špaček, který krátce zrekapituloval základní 
údaje a strukturu předkládaného materiálu. Zdůraznil, že žádné závazné výdaje nebyly 
překročeny.
Zpravodaj posl. Švrček navrhl schvalující usnesení.
V rozpravě vystoupil posl. Vymětal s připomínkami především k formální stránce 
předloženého materiálu a s dotazem na antidumpingové řízení. Posl. Exner navrhl kapitolu 
neschválit (hlasováním bylo zamítnuto, pro – 3, proti – 11, zdrželi se 4).Posl. Brožík 
upozornil na navazující záležitosti (fondy,..) které by neschválením nebyly naplněny a 
doporučil postup jako v ostatních kapitolách. Dále v diskusi vystoupili poslanci Kalousek, 
Sehoř, Vojíř, Kühnl. 



Usnesení – schváleno dle návrhu zpravodaje – (pro 16,  proti  0, zdrželi se 3)

ad. 7

SZÚ 1997 – kapitola č. 327 – Ministerstvo dopravy a spojů ČR
Úvodní slovo přednesl ministr Doc. Ing. Peltrám, Csc., který se vyjádřil k základním

parametrům kapitoly jako škrty ve výdajové struktuře, výdaje ministerstva, čerpání 
upraveného rozpočtu atp. 
Zpravodaj posl. Sehoř navrhl schvalující usnesení.
V rozpravě vystoupil posl. Exner a na základě svých připomínek vznesl návrh, aby výbor 
tuto kapitolu neschválil (hlasováním bylo zamítnuto, pro – 3,  proti – 11, zdrželi se 3). Posl. 
Kapoun vznesl dotaz k prostředkům , které nebyly v roce 1997 dočerpány. Posl. Sehoř měl 
připomínku k rozdělování dotací obcím a dotazy k regulacím v autobusové dopravě a dále 
zda se uvažuje o dálničních známkách i na kratší časové období. Tyto dotazy byly 
zodpovězeny zástupci ministerstva.

Usnesení – schváleno dle návrhu zpravodaje – (pro – 14, proti – 3, nezdržel se nikdo)

ad 9.
Stanovení termínu a pořadu příští schůze HV.
Další schůze hospodářského výboru se uskuteční ve dnech 22. - 24. září 1998 v   Karlových
Varech.
Návrh programu: Návštěva porcelánky Lubenec

Chemické závody Sokolov
Hotel Thermal – privatizace hotelu
Setkání se starosty a podnikateli
Obchvat Chebu – prohlídka a seznámení se situací

                                                                                                                              
 

V Praze dne 18. září 1998 Ing. František  B r o ž í k
         předseda výboru




	SZÚ 1997 – kapitola č. 322 – Ministerstvo průmyslu a obchodu ČR

